DIRECTORS AWARDS 2017

Mr Andrew Keith Andrew Keith 先生

傑 出 董 事 奬

Category: Private Companies - Executive Directors

Chief Operating Officer, Deacons 的近律師行營運總監

類別: 私人公司- 執行董事



DEACONS 的近律師行

Mr Andrew Keith, Chief Operating Officer, Deacons 的近律師行營運總監Andrew Keith先生

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Andrew Keith is recognised for his strong communications skills and wealth of experience across different areas of business operations and corporate governance practices, including internal control, risk management and succession planning. He plays a major role in shaping and leading the Company's environmental, social and governance strategy and initiatives. His accomplishments are certainly deserving of the Award.

Andrew Keith先生有著出色的溝通技巧,對各種業務營運範疇和企業管治常規有豐富經驗,包括內部監控、風險管理和傳承計劃。他在公司制訂環境、社會及管治的策略和項目中扮演重要角色。他的卓越成就值得「傑出董事獎」嘉許。



Mr Keith with Deacons colleagues at the Deacons Cares programme kick-off Keith 先生與的近律師行同事在的近律師行 關懷組活動展開時攝



Mr Keith on behalf of Deacons at the HKGCC Free Tram Ride ceremony Keith先生代表的近律師行出席香港總商會免費乘 塔雷車儀式時攝



Mr Keith on behalf of Deacons at the HKGCC Free Tram Ride ceremony
Keith 先生代表的近律師行出席香港總商會免費乘搭電車 儀式時基

Me sage from Awardee 得獎者的話

It is my great honour to receive this award from The Hong Kong Institute of Directors, which is a recognition not only for me, but also for the partners and staff of Deacons.

Good governance, sustaining the rule of law and excellent service are the hallmarks of a great and unique city. For over 165 years, Deacons has been a central part of Hong Kong's success and growth based on servicing all manners of Hong Kong businesses, charities and people. We are proud of our deep roots in the business and wider communities.

Looking forward, I will continue to work closely with the partners and my colleagues at Deacons to pursue excellence in operations and the delivery of world class legal services to our clients, so as to help support Hong Kong's continued success and growth.

本人榮獲香港董事學會頒發此獎項,實屬極大榮幸,這不僅是對本人的認可,而且是對的近律師行的合夥人及員工的認可。

良好管治、維持法治及優質服務是一個出色及獨特城市所具備的特徵。在過去長達一百六十五多年期間,的近律師行憑藉為香港各種各樣的商業機構、慈善團體及市民提供服務的佳績,已成香港成功及發展的中流砥柱。本行深深扎根於商界及更廣泛的社會各界,我們對此感到自豪。

展望未來,本人將繼續與的近律師行的各合夥人及同事緊密合作,以追求卓越的營運及為本行客戶提供卓越的世界級法律服務,從而協助香港繼續成功及發展。

61